

For a Better World



They support us; ils nous soutiennent:

Paul Gérin-Lajoie, www.fondationpgl.ca
CIDA / ACIDI first President

Dr. Manuel Carballo, www.icmh.ch
Executive Director, ICMH

Prof Gamal Serour, www.figo.org
President, FIGO

Jaro Music Production www.jaro.de

Jasper van't Hof www.jaspervan'thof.com
Jazz musician, musicien de jazz, "Pili Pili"

Catherine Refabert, www.innerwheel.com
Vice-President International Inner Wheel

Dr. Keith Martin, www.blog.gokeith.ca
Former member of the Canadian Parliament

Pour un Monde Meilleur



Contact Us

Global Alliance against FGM

Alliance Globale contre les MGF

**150 Route de Ferney
CH - 1211 Geneva 2**

**Tel.: 0041 (0) 795 86 87 19
(Communication / Press / Media)**

**Tel.: 0033 (0) 450 28 85 64
(Administration)**

info@global-alliance-fgm.org

www.global-alliance-fgm.org

Contactez-Nous



**Global Alliance
against FGM**

NO! NON!



**Men and Women together
Hommes et Femmes ensemble**

No Competition

The **Global Alliance against FGM** is designed to **federate** all actions around the world for the eradication of FGM. As long as **successful strategies** remain unshared and unity is just a word, there will still be **millions of victims**. Let us **share our knowledge and gather our skills** to accelerate the total eradication of this practice - **without competition**.

NGOs, civil society - be a member!

L'**Alliance Globale contre les MGF** est destinée à **féderer** toutes les actions dans le monde visant l'éradication des MGF. Tant que les **stratégies gagnantes** ne seront pas partagées et que l'unité ne sera qu'un mot, il y aura encore des **millions de victimes**. **Partageons nos connaissances et rassemblons nos compétences** pour accélérer l'éradication totale de cette pratique - **sans compétition**.

ONG, société civile - devenez membre!

Sans Compétition

FGM

Each year **3 - 4 million girls and women** will endure female genital mutilation. On behalf of ancestral traditions, **130 million women** in **Africa, Asia, the Middle-East and Latin America** will live with the **permanent psychological and physical consequences** of FGM. Worldwide migrations make of this practice a **Global Health issue**.

Let us act together - and end FGM!

Chaque année **3 - 4 million de filles et de femmes** subissent des mutilations génitales féminines. Au nom de traditions ancestrales **130 million de femmes** en **Afrique, Asie, Moyen Orient et en Amérique Latine** vivent avec des **séquelles psychologiques et physiques permanentes** des MGF. Les migrations à travers le monde font de cette pratique un **problème global de santé publique**.

Agissons ensemble - éliminons les MGF!

MGF

Our Projects



FGM Portal and Information Centre
Portail MGF et centre d'information



Annual Rotating Conference
Conférence annuelle tournante



University Chair on FGM
Chaire Universitaire sur les MGF



Special Trainings
Formations spéciales



Mobile Medical Units
Unités Médicales Mobiles

Nos Projets